

INFORMATION

712

Loge d'avionnerie 712
District 11 de Montréal



A.I.M.T.A.

Affilié à : F.T.Q.
C.M.Q. ■ C.R.F.T.Q.M.M. ■ C.T.C.

Saint-Laurent, Octobre 2014

ASSEMBLÉE MENSUELLE

Dimanche le
5 octobre 2014
9 heures

Le Crystal

5285, Henri-Bourassa Ouest
Montréal, Qc H4R 1B7

ORDRE DU JOUR

1. APPEL DES DIRIGEANTS
2. LECTURE DU PROCÈS-VERBAL DE LA DERNIÈRE ASSEMBLÉE
3. RAPPORT DU SECRÉTAIRE-TRÉSORIER
4. LECTURE DE LA CORRESPONDANCE
5. RAPPORT DES AGENTS DE GRIEFS
6. RAPPORT DES REPRÉSENTANTS EN PRÉVENTION
7. RECRUTEMENT
8. BIEN-ÊTRE
9. AFFAIRES NON TERMINÉES
10. AFFAIRES NOUVELLES et RECOMMANDATIONS DE L'EXÉCUTIF
11. AJOURNEMENT

Réunion régulière le 5 octobre 2014

L'article II section 1 a) des règlements de la section locale 712 stipule que la réunion régulière de la section locale a lieu le deuxième dimanche de chaque mois et advenant une journée fériée avant ou après le 2^e dimanche, la réunion sera devancée au 1^{er} dimanche du mois. Étant donné que le lundi 13 octobre est une journée fériée la réunion mensuelle régulière aura donc lieu dimanche le 5 octobre 2014.

Concours de bourses d'étude de l'AIMTA

Le concours de bourses est ouvert chaque année aux membres de l'AIM et à leurs enfants aux États-Unis et au Canada, conformément aux critères et conditions stipulé dans la brochure disponible sur le site de l'AIM. Les bourses qui vous permettent l'obtention d'un baccalauréat ou d'un diplôme d'études professionnelles ou techniques (à la suite d'un programme de deux ans) sont décernées à la suite d'un concours entre les candidats admissibles jugé par un comité de sélection spécial. Tout(e) candidat(e) doit être : membre de l'AIM, ou fils, fille, beau-fils ou belle-fille ou enfant légalement adopté d'un membre de l'AIM. Pour plus d'information concernant ce concours, aller sur le site de l'AIM au : <http://www.goiam.org/index.php/headquarters/departements/scholarship/>

JEAN VALOIS

**SECRÉTAIRE-ARCHIVISTE,
A.I.M.T.A. SECTION LOCALE 712**

j.valois@aimta712.org
www.aimta712.org

#1
Le **1** au monde
de l'aérospatiale

INFORMATION

712

District 11 Montréal
Aircraft lodge 712



I.A.M.A.W.

Affiliated to : Q.F.L.
Q.M.C. ■ C.R.F.T.Q.M.M. ■ C.L.C.

Saint-Laurent, October 2014

MONTHLY MEETING

**Sunday,
October 5th, 2014
9 a.m.**

Le Crystal

5285 Henri-Bourassa West
Montreal, Qc H4R 1B7

AGENDA

1. ROLL CALL
2. READING OF MINUTES OF LAST REGULAR MEETING
3. SECRETARY-TREASURER'S REPORT
4. READING OF THE CORRESPONDENCE
5. GRIEVANCE AGENTS' REPORT
6. HEALTH AND SAFETY REPRESENTATIVES' REPORT
7. ORGANIZING
8. WELFARE
9. UNFINISHED BUSINESS
10. NEW BUSINESS AND EXECUTIVES' RECOMMENDATIONS
11. ADJOURNMENT

Regular monthly meeting on October 5th, 2014

In article II section 1 a) of the bylaws of the local lodge 712, it stipulate that the local lodge holds its regular meetings on the second Sunday of each month and should a public holiday fall before or after the second Sunday of each month, the local lodge meeting will be forwarded to the first Sunday of the month. Since Monday, October 13th is a holiday, the monthly meeting will be held on Sunday, October 5th, 2014.

The 2015 IAM Scholarship Competition

The scholarship competition is open each year to members of the IAM and their children throughout the United States and Canada under the procedures and rules of eligibility explained in the brochure available on the IAM's website. The scholarships which make it possible to attain a Bachelor's degree or a two year vocational/technical certification are determined in a competition among eligible applicants that are judged by a special Selection Committee. All candidates must either be: a member of the IAMAW, or a son, daughter, stepchild or legally adopted child of a member of the IAMAW. For more information, please go to the IAM website:
<http://www.goiam.org/index.php/headquarters/departments/scholarship>

JEAN VALOIS

**RECORDING SECRETARY,
I.A.M.A.W. LOCAL LODGE 712**

#1 for aerospace
in the world

j.valois@aimta712.org
www.aimta712.org